

UG 15/17 KURSUS PENGENDALIAN & PENYELENGGARAAN PERALATAN GNSS

10 hingga 12 Oktober 2017

Disediakan oleh :En.Mahruzaman bin Misran (Penyelaras Kanan Program Ukur Geodetik)



PKPU / PP	ENCIK NASARULARIFIN BIN KAMARUDIN TUAN HAJI ZAMRI BIN MD NOR		
KUMP.SASAR	Juruukur, Jurugeospatal, Penolong Juruukur , Juruukur , Pegawai Pelbagai Gred dan Jabatan di bawah NRE, Sektor Swasta dan GLC		
BIL. PESERTA	20 ORANG (SASARAN)		16 ORANG (HADIR)
PECAHAN PESERTA	JUPEM	i. Topografi Segamat – 2 Orang ii. Bhg Pangkalan Data Geospatal Negara – 1 orang	GRED
	AGENSI LAIN	iii. JabatanTanah & Survei Sarawak - 7 orang iv. Ibu Pejabat JKR Malaysia – 5 orang v. Pejabat Tanah dan Daerah Lenggong -1 orang vi. Politeknik Sultan Azlan Shah -1 orang vii. Institut Tanah Dan Ukur Negara – 2 Orang	<ul style="list-style-type: none"> • J48 – 1 orang • JA36 – 2 orang • JA29 – 10 orang • J22 – 1 orang • N17 – 1 orang • H11- 1 orang
ULASAN PKPU	Kursus ini telah berjaya dijalankan dengan sebaik-baiknya. Sedikit pindaan kepada jadual waktu bagi menyesuaikan program yang dijalankan, pindaan tersebut tidak menjejaskan latihan yang dijalankan dan peserta berpuas hati dengan program yang dilaksanakan. Terima kasih kepada semua fasilitator dan penyelaras kursus ini kerana berjaya menyelesaikan Kurusu ini.		
PENILAIAN PESERT	<ol style="list-style-type: none"> 1. Kursus yang memberikan ilmu teori dan sesi praktikal dalam jangka masa pendek yang amat memuaskan dan memberi impak yang besar untuk dipraktikkan dalam lapangan kerja di jabatan masing-masing. 2. Memuaskan. tempoh kursus boleh dipanjangkan hingga 5 hari kursus. 3. Dipendek kpd 2 hari sahaja kemudian disambung kursus lanjutan kerana peserta terikat dng bebanan kerja yg tertanggung di pejabat 4. Cara memprosesan survey data perlu lebih masa lagi agar semua peserta terutama golongan yang lambat dapat mengikuti kelancaran proses dan pembelajaran. 5. Nota kursus perlu selari dengan pengajaran. 6. Nota langkah demi langkah yang lebih terperinci dan jelas perlu disediakan untuk rujukan peserta setelah balik ke pejabat masing-masing. 7. Kursus lanjutan perlu dibuat untuk menambah kemahiran perserta. 8. Menambah bilangan hari berkursus agar lebih faham 9. Puas hati dgn adanya latihan seperti ini. 10. Jangka masa terlalu singkat. Kalau dpt jangka masa dldm latihan ini dipanjangkan kerana dgn adanya latihan di luar 		